
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 7 februari 2016

Aanwezig: Anne, Anton, Arno, Bart, Bram, Carolyne, Fanne, Jari, Joni, Katelijne, Lien, Marlies, Quentin,
Reinout, Sander, Simon, Stijn Cambie, Tine, Tom Vervoort (vanaf 22u28), Yanice

Afwezig: Jeroen

Verontschuldigd: Alexander

Waarnemer: Aderik, Aiko, Joke (vanaf 22u28), Joran, Lise, Mariska, Siebe

De vergadering wordt geopend om 22u01.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Subsidies LOKO nakijken Alexander Ja
Mailen voor kringvergadering Presesduo Ja
Kalender updaten Carolyne Ja
Mails Lenteconcert nakijken Katelijne Ja
Laatste zeil van doop Dopers Nee
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal Nee
Verontschuldigen bij Yuki Arano Sander Nee
Post evalueren Presesduo, Bar en CuDi Nee

Materiaal is nog bezig met het afval van de kelderopruim weg te doen. De overige postenevaluaties worden op de
volgende vergadering besproken, want tijdens de examens hebben deze niet kunnen samen zitten.

Mededelingen

• Les stapt uit kern, maar blijft zich inzetten voor Webteam als medewerker.

• WV Studentenbeleid stuurt af en toe mails met updates en heeft gemeld dat er veel meer parkeerboetes
voor fietsen gegeven gaan worden op het Martelarenplein. Ze gaan fout geparkeerde fietsen meenemen en
om die terug te krijgen moet je een bepaald bedrag betalen.

• Er staat bij LOKO nog een mandaat open voor Acco.
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Update CuDi

Sommige boeken zijn nog niet te koop, omdat de prijs nog niet in het systeem zit. Er gaan opnieuw een heleboel
cursussen ingebonden zijn, omdat CuDi van Scientica zich niet aan de afspraak heeft gehouden. Normaal gezien
gingen de krivers kijken welke cursussen ingebonden moesten worden en kon het ook voor proffen die het expliciet
aanvroegen. CuDi heeft echter naar de proffen gemaild dat het standaard ingebonden werd. Toen opgemerkt
werd door Webteam dat heel veel cursussen als ingebonden waren ingegeven is dit gemeld geweest aan CuDi. Zij
hebben dan meteen de bestelling geplaatst zodat er niets meer aan veranderd kon worden. Deze cursussen gaan
dus opnieuw zestig cent duurder zijn, terwijl CuDi instaat voor het aanbieden van zo goedkoop mogelijke cursussen.

We zijn vanuit Wina van mening dat het gedrag van CuDi niet langer te aanvaarden valt. Ze hebben vele
kansen gekregen en deze keer op keer verpest. Of dit nu opzettelijk gebeurd is of door onbekwaamheid, in beide
gevallen zijn de betreffende personen niet in staat om om te gaan met hun verantwoordelijkheid. Aangezien ze
genoeg gewaarschuwd zijn en het niet mogelijk is om een kleine, geschikte sanctie te vinden die dit blijvende
probleem oplost, gaan we daarom eisen op de Scientica AV zij hun functie niet langer mogen uitvoeren. We zijn
bereid om indien nodig het verlies in werkkracht op te vangen.

Update PR

PR gaat morgen samenzitten.

Update Webteam

De plannen voor dit semester zijn een nieuw thema, een nieuwe sponsormodule, de Winacloud en nog een paar
andere zaken.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Cultuurreis

Alles is goed verlopen: de activiteiten waren in orde en financieel heeft het vrij goed gedraaid. Per vergissing
hebben de mensen die niet mee zijn gegaan naar Auschwitz mee betaald voor het vervoer daar naartoe, maar
dat wordt nog terugbetaald uit subsidies. De grootte van de groep blijft een moeilijk punt: enerzijds is alles veel
moeilijker om te organiseren voor een grote groep, anderzijds waren er nu al mensen die mee wilden gaan maar
niet mee konden. Tickets kopen kan bijvoorbeeld vaak niet in één keer voor een groep van dertig. Het is ook
spijtig dat er dit jaar geen boekje gemaakt was met activiteiten om te doen op de vrije momenten. Dat is veel
werk, maar dan hebben mensen wel meer zaken om te doen tijdens de voormiddag. Om dit aan te moedigen
spreek je best ook de dag op voorhand af dat mensen die iets willen doen om 10u buiten moeten staan.

Skireis

De busreis is heel vlot verlopen. Bus drie heeft jammer genoeg wel pech gehad en is daar een halve dag mee
verloren. De eerste paar dagen waren vrij chaotisch en er waren onder andere problemen met de kamersleutels. Dit
is aangekaart bij Skikot en daarna hebben ze wel echt hun best gedaan om alles vlot te laten verlopen. De après-ski
was ook de moeite dit jaar, vooral de avonden dat Scientica dit regelde. Zo is er bijvoorbeeld een kringenzuip
gehouden om de overige vaten op te krijgen.
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Activiteiten in de nabije toekomst

Kanstus

De liedjeslijst is af en Simon gaat nog straffen kopen. De brouwer is gebeld en het bier is ook in orde.

Croque eetstand

Er gaan drie soorten croques zijn die ook tijdens de campagne goed ontvangen werden: vegetarische pizza voor
20 cent, pesto ham voor 40 cent en Hawäı voor 40 cent. De hoeveelheden moeten nog herzien worden, want er
is geen rekening mee gehouden dat op de dag van de eetstand 40 Dagen Zonder Vlees begint. Voor het veldje
wordt nagekeken of er bevestiging is gekomen en anders wordt er gebeld. De shiften zijn redelijk ingevuld, maar
bij de opbouw zijn nog meer mensen nodig.

Vodskibar

De begroting en het tekstje zijn doorgestuurd. Er gaan shotjes wodka verkocht worden aan één euro. De wodka
is wel goedkoper dan in de begroting stond, waardoor er nog iets van een twintig euro extra is. We gaan ook nog
iets voorzien voor mensen die verkleed zijn.

Gene zwanstus (cantusweek Scientica)

We weten hier niet al te veel over. De zaal is normaal gezien al geregeld, dus wij moeten enkel een liedjeslijst
maken. Er is geen geld voorzien voor straffen, maar we kunnen wel iets goedkoop meenemen of iets uit de kelder.
De inschrijvingen gebeuren online op de site van Scientica en gaan woensdagavond om 19u open.

EJW bar

Er is een begroting doorgestuurd, maar die klopte niet echt. De cocktail wordt een derde fruitsap, een derde
cranberry en een derde wodka. Er kan misschien best gezocht worden naar zoete cranberry, want anders is dat
nogal bitter. Er zijn al foto’s om te projecteren. Er wordt rondgevraagd voor een lange kabel, zodat de computer
achter de bar kan staan. Sowieso moet er wel om 24u gestopt worden met projecteren, uit voorzorg voor zatte
mensen. EJW gaat de bar helemaal zelf draaien. Arne staat er de hele avond, op kleine pauzes na.

Museumbezoek

De verantwoordelijke hiervoor is niet op de vergadering en we weten niet of er al iets voor gebeurd is. Simon
vraagt hier zo snel mogelijk naar.

Activiteiten in de verre toekomst

Jobfair

In totaal zijn er nu negen bedrijven: twee van Geos en zeven van Wina. De andere kringen hebben er geen. Er
moet bij Andreas nagegaan worden of ze gewoon pech hebben gehad, of niet geprobeerd hebben. In het tweede
geval moet dit bij Scientica wel eens aangekaart worden. Er wordt stilaan begonnen met het regelen van praktische
zaken. Anton kan nog een contactpersoon bij PASF doorgeven.

Ereledendiner

Anne is al aan het puzzelen voor de begroting. Oorspronkelijk was het plan om waterzooi of fondue te doen, maar
toen dachten we dat het maar voor tien mensen ging zijn. Uiteindelijk zijn het er vierentwintig, dus hebben we
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iets gemakkelijker nodig. Stoofvlees is op zich alleen maar ajuin snijden en met kroketjes is dat best fancy. Als
groenten kunnen daar sperziebonen met spek rond bij, wat je zo kunt kopen. Anne probeert de Waag te regelen
en anders gaat het door in het RC. De menukaartjes worden deze week gemaakt in samenwerking met Grafisch.

Lenteconcert

Een prof had een les in de PDS geplaatst tijdens het Lenteconcert, maar hij heeft het verplaatst voor ons. Deze
week wordt de begroting gemaakt en wordt er samengezeten met de organisatoren. De selectie van de artiesten
gaat ook stilaan beginnen. Er is maandag van 14u tot 16u opnieuw een sessie voor de techniek van de PDS. Stijn
Caerts, Gitte en Fanne willen dit wel doen. Voor de Gouden Krijtjes zijn er dit jaar schildersezeltjes om op te
schrijven en vrijdagmiddag op OWG worden de categorieën beslist.

Quiz

Op de Docuwiki stond het idee om random prijzen te geven aan niet-winnaars, zoals aan de hand van priemgetallen.
Mogelijke prijzen zijn snoep, chocolade, marsepein, ... ASML heeft lang geleden gezegd dat ze ook wel prijzen
willen geven op de quiz. We laten de keuze voor de prijzen aan de organisatoren. Er komt ook een testquiz en
voor de datum hiervan wordt op Facebook een poll gehouden.

StamCafé Manger

De eerste avond wordt een Gin-Tonic avond met Gin-Tonic aan drie euro. Deze valt samen met de studentenwel-
kom van VTK en Ekonomika, dus het zal niet moeilijk zijn om genoeg mensen te krijgen. Omdat er dus ook veel
niet-Scientica mensen gaan zijn, gaan er minder hapjes zijn op deze avond, want die zijn vooral voor ons bedoeld.
We mogen het zelf aankleden, maar het is moeilijk om iets met Gin-Tonic te doen. Van Scientica hebben we geen
mooie banner, dus misschien kan elke kring zelf iets ophangen. Dat wordt nog besproken met de andere kringen.

De tweede avond wordt een après-ski met Flügel. Hij wilt dit zelf wel regelen. Het zou leuk zijn als we mis-
schien mutsen konden regelen om rond te gooien. De derde avond wordt een Duvel avond, waar hij misschien ook
iets voor kan regelen. De Duvels gaan rond de drie euro zijn.

De laatste avond zou het Somersby en Cubanisto worden. Dat zijn zomerdrankjes en tegen dan wordt het al
wat beter weer. Hij kan dat ook heel goedkoop krijgen, dus dat wordt een heel goede deal. Chemika wou liever
een speciaal bier doen. Wij hebben liever Somersby en Cubanisto, omdat dat iets is dat we op de Winabar nooit
doen en de meeste mensen dat best wel lekker vinden. Cubanisto heeft doodshoofden op de flesjes, dus daar kun
je als inkleding wel iets mee doen.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Laatste zeil van doop Dopers 21/02/2016
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal 21/02/2016
Verontschuldigen bij Yuki Arano Sander 21/02/2016
Post evalueren Presesduo, Bar en CuDi 21/02/2016

Varia

• Tom Vervoort: ’Op cantussen proberen we Belmans aan een lief te helpen door hem samen in te laten zetten
met single grieten. We gaan dat nu in het derde deel doen, dan zijn ze al zat. Het helpt ook als iedereen
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op voorhand de roddel wilt verspreiden dat Belmans zo een pisselou heeft.’ *bakent een aanzienlijke lengte
af met zijn vingers*

• Bart: ’Bomma heeft in haar rusthuis verrassend weinig doe-het-zelf cursussen en ze heeft dus geen hamers
en boren meer nodig. Dat is een donatie aan Wina.’

• Anton: ’Ik woon alleen vanaf nu.’ - Fanne: ’Heeft ze u eindelijk buiten geshot?’

• Katelijne: ’De docentenevaluaties staan online en kunnen ingevuld worden tot maart. Ik wacht zelf ook nog
op mijn punten, maar wel doen. Dan kan Wetenschappen deze keer winnen!’

• Bram: ’Wodka met melk is geen goed plan.’ - Fanne: ’Ook niet met cola.’ - Reinout: ’Wodka met thee
was wel goed.’

• Reinout: ’In Frankrijk kennen ze niets van bierglazen. Je kan er wel mooie roadtrips doen. En Oekräıners
zijn mooie mensen.’

• Jari: ’Hoe ver is het terug aanvaard om Holocaust-gerelateerde mopjes te maken?’ - Simon: ’Op de cantus
nog niet.’

• Simon: ’Als je naar een stripclub wilt gaan: in Krakau heb je er veel naar het schijnt.’

• Sander: ’Do you want pizza? No? Do you want to go to a stripclub then?’

• Tine: *zet in* ’Simon Dirckx heeft een kleine pisselou.’

• Siebe: ’Anton en ik geven nog een bak.’

• Aiko: ’Hetzelfde als Tine.’

• Joke: ’Het eerste wat ik te horen kreeg toen ik bij de Vervoorts thuis kwam: wat is het verschil tussen u en
een Jood? - Jij bent levend teruggekomen uit Auschwitz.’ - Jari: ’Oké, het is terug oké.’

• Mariska: ’Jeroen is aan het werken en iedereen is welkom om iets te gaan drinken bij hem. Ik ga vanaf nu
naar de vergaderingen komen in zijn plaats.’ - Anne: ’Misschien kunnen we bij wijze van volmacht de stem
van Jeroen aan Mariska geven.’ - Tine: ’Kunnen we Mariska geen kern maken?’ - Anne: ’Statutair gezien
gaat dat niet, dan moeten we veel te veel betalen.’ - Uiteindelijk blijkt dat we de stem van Jeroen niet aan
Mariska kunnen geven. Mariska moet haar stem maar tegen Tom Vervoort zeggen, aangezien die toch altijd
onthouding stemt.

• Fanne: ’Kunnen we de Gin-Tonic bij Café Manger niet Gino Tonic noemen? Arno, wij moeten de begroting
nog eens nakijken. De nieuwe kalenders zijn beschikbaar op de Winagang, dus iedereen neemt maar een deel
mee naar de les om uit te delen.’ - Anne: ’En neem er ook mee naar de croque eetstand.’

• Carolyne: ’Dinsdagavond om 20u is het Q&A in de Winaliving. Op donderdag houden we in 200S - 00.05
om 20u een infosessie voor de eerstejaars, waar iedereen ook welkom is om zijn of haar post uit te komen
leggen. Om 20u45 beginnen we met de eerste vergadering.’ - Quentin: ’Mogen we drinken op de Q&A?’ -
Fanne: ’Je mag water drinken.’

• Anne: ’Woensdag is het kringvergadering. Er heeft nog niemand zich aangemeld voor kiescomité, dus
gëınteresseerden kunnen nog altijd mailen. Dinsdag ben ik jarig, dus na de Q&A mogen jullie altijd langs-
komen. Bij mij mag je wel drinken.’

• Simon: ’Eigenlijk is dat een geweldige power couple name voor Quentin en Anne: Q&A!’

De vergadering wordt gesloten om 22u56.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 21 februari 2016 om 22u00 in de Winaliving.

5


